# 中原大學外籍人員職業安全衛生教育訓練課程簡章

Chung Yuan Christian University Education Training of occupational

Safety and Health Course brochure for foreign personnel 壹、課程目標

1. Course objectives

為提升外籍人員校園職業安全衛生觀念與知識,瞭解實驗場所的潛在風險及危害,並培養其 正確防護觀念,避免意外的發生及減低人員的傷害。

In order to improve the occupational safety and health concept and knowledge of foreigners on campus, understand the potential risks and hazards of the experimental sites, and cultivate their correct protection concepts to avoid accidents and reduce the harm of personnel.

**貳、**適用對象

2. Teaching object

需進入實驗場所之外籍人員(新進學員、碩博士班學生、研究人員等)

Foreigners who need to enter the experimental site (new students, doctoral students, researchers, etc.)

參、 報名方式

3. Registration

請至「BECLASS 網站」(<u>https://www.beclass.com/rid=234165e5d536d0d19cd9</u>)之「線上 報名系統」 填寫報名資料,報名成功之 學員名單將不另行公告於網站。

Please fill in the registration materials on the "Online Registration System" of the "BECLASS Website" (<u>https://www.beclass.com/rid=234165e5d536d0d19cd9</u>). The list of successful applicants will not be announced on the website.

肆、 報名須知及注意事項

4. Registration Information and Notes

一、請利用網路報名系統進行報名,報名截止時間為 108 年 9 月 24 日,於期限內 完成報名, 以利各項行政作業進行,限額 70 名,額滿為止。

(a) Please use the online registration system for registration, registration deadline is 2019/9/24 PM 24:00. The quota is 70 people.

二、本次課程為免費,另外為響應環保,請自備環保杯及多搭乘大眾運輸工具。

(b) The course is free. In order to responding to environmental protection, please bring your own water bottle and use public transportation.

研習營時間(Time): 2019/9/26 14:00

地點(Location):中原大學全人教育村北棟4樓國際會議廳(地圖如後)

Location: North Building, Chung Yuan Christian

University Holistic Education Village International

Conference Hall, 4th Floor (map, such as after)

研習課程名稱(Course Title): 1. Laboratory safety and health

2. Chemical hazard communication

中原大學交通方式

Transportation to Chung Yuan Christian University:

### 1. From Toayuan International Airport to CYCU

#### (1)By Bus

Taoyuan International Airport ⇔ Zhongli train station ⇔ Chung Yuan Christian University

Step 1: Taoyuan International Airport  $\Leftrightarrow$  Zhongli train station

Taoyuan Bus Company Bus Number [5089] Route

Step 2: Zhongli train station ⇔ Chung Yuan Christian University (It takes 10 minutes.)

Taoyuan Bus Company Bus Number[155] or [156] Route

#### (2)By Taxi

It takes about 25 mintues from Taoyuan International Airport to Chung Yuan Christian University.

2. Drive to Chung Yuan Christian University by car

# 中原大學路線及停車指示圖

Chung Yuan Christian University Direction Sign Map



## 校園導覽圖

## Eating & Living

## Eating:

Many restaurants are all around campus area



# 中原大學校園地圖(#圖)

